
 
 
PROTOKOLL FÖRT VID KLUBBMÖTE MED GOLDEN RETRIEVERKLUBBEN 2006-03-05 
Novotel Hotel Göteborg  
 
Golden retrieverklubbens ordinarie klubbmöte 2006 inleddes med ett öppningsanförande av 
ordförande i styrelsen Ing-Marie Röstlund som förklarade mötet öppnat. 
 
 

§ 1 
Fastställande av röstlängden 

Röstlängden fastställdes till 113 röstberättigade medlemmar. 

§ 2 

Val av ordförande för mötet 

Till ordförande för mötet valdes Gunnar Petersson. 

§ 3 

Mötessekreterare 

Till sekreterare för mötet anmälde styrelsen Tomas Ellström 

§ 4 

Justerare 

Till justerare och tillika rösträknare valdes Annika Hjälm och Lennart Säwe och som ersättare för den 
sistnämnde, Janne Törnblom fr o.m. § 17 motion 2. 

§ 5 

Beslut om närvaro- och yttranderätt för andra än rasklubbens medlemmar 

Ingen anmäldes. 

§ 6 

Utlysning av mötet 

Kallelse till klubbmötet var införd i Golden Nytt 5/05 samt på klubbens hemsida. Mötet förklarades behörigen 
utlyst. 

§ 7 

Fastställande av dagordningen 

Dagordningen fastställdes.  

 

 



§ 8 

Verksamhetsberättelse och årsbokslut med balans- och resultaträkning samt revisorernas 
berättelse. 

Klubbmötet gavs tillfälle att läsa igenom verksamhetsberättelsen med komplement från hälsokommittén och 
årsbokslutet med balans och resultaträkning, varefter mötesordförande föredrog de olika delarna och 
revisorernas berättelse. 

På begäran lämnades från styrelsen en redogörelse varför den beslutat att låta hela styrelsen stå som 
avelsansvariga. 

Björn Ekdahl, Skaraborgssektionen redogjorde anledningen till och resultatet av den enkät som gjordes efter 
Goldenspecialen. 

Mötet beslutade att med godkännande lägga verksamhetsberättelsen för 2005 till handlingarna. 

§ 9 

Revisionsberättelsen, bokslut, balans- och resultaträkning 

Revisionsberättelsen lades till handlingarna, varefter bokslut med balans- och resultaträkning fastställdes och 
överlämnades i ny räkning. 

§ 10 

Rapport om de uppdrag 2005 års klubbmöte givit till klubbstyrelsen. 

Ing-Marie Röstlund redogjorde det arbete som utförts angående uppdraget att utreda och ta fram ett förslag till 
nya valphänvisningsregler. 
Klubbstyrelsen har beslutat att ärendet måste utredas mer och överlämnar detta arbete till den nya styrelsen. 

Ing-Marie Röstlund redogjorde för uppdraget att utreda ett införande av fullmäktigesystem. Den 
utredningsgrupp som tillsattes har överlämnat ett förslag och detta kommer att redovisas under § 17. 

§ 11 
Ansvarsfrihet 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna året. 

                                               

§ 12a 

Verksamhetsplan 

Verksamhetsplanen presenterades 

I samband med detta yrkade Moa Persson  

- att klubbstyrelsen ges i uppdrag att årligen i medlemstidningen Golden Nytt redovisa lägesrapporter och 
eventuella slutrapporter rörande forskning avseende hälsa hos vår ras.  

Klubbmötet biföll detta och beslutade att den föreslagna verksamhetsplanen, med tillägg av yrkandet, är den 
som styrelsen skall verka efter. 

§ 12b 

Budget 

Styrelsens förslag till budget godkändes 



                                                          § 12c 

Medlemsavgifter                                                                                                                           

Styrelsens föreslog en höjning av medlemsavgifterna för fullbetalande till 225:- och utlandsboende till 250:-. 
De övriga, 25:- för familjemedlem och 75:-  per ny medlem för uppfödare som anmäler minst tre valpköpare 
som medlemmar föreslogs vara oförändrade. 
Klubbmötet godkände styrelsens förslag beslutade i enlighet med detta. 

  
§ 12d 

Reseersättning 

Reseersättningen fastställdes till lägsta statliga norm, för närvarande 18:- per mil, för styrelsen och  revisorer. 
Inga traktamenten. 

§ 13 

Val av ordförande, ordinarie ledamöter och suppleanter 
Valberedningen föreslog nyval för 1 år av Sigvard Eriksson till ordförande. 

Klubbmötet beslutade att välja Sigvard Eriksson till ordförande i styrelsen, nyval på 1 år. 

Till övriga ledamöter föreslog valberedningen: 
Tomas Ellström, nyval 2 år 
Pia Andersson, nyval 2 år 
Owe Rindstrand, nyval 2 år 
Ingela Stake, fyllnadsval 1 år 
Lotta Fornås, fyllnadsval 1 år 

Klubbmötet beslutade att välja:  
Tomas Ellström, nyval 2 år 
Pia Andersson, nyval 2 år 
Owe Rindstrand, nyval 2 år 
Ingela Stake, fyllnadsval 1 år 
Lotta Fornås, fyllnadsval 1 år 

Till suppleanter föreslog valberedningen: 

Tommy Zetterman, nyval 1 år, tjänstgöringsordning 1 
Ewa Dahlman, nyval 1 år, tjänstgöringsordning 2 

Klubbmötet beslutade att välja: 

Tommy Zetterman, nyval 1 år, tjänstgöringsordning 1 
Ewa Dahlman, nyval 1 år, tjänstgöringsordning 2  

§ 14 

Val av revisorer och  revisorssuppleanter 

Till revisorer föreslog valberedningen Hans Bredberg, omval 1 år och Rasmus Palmqvist, omval 1 år och till 
revisorssuppleanter Malin Danielsson omval 1 år och Nils Gunnar Karlsson, nyval 1 år 

Klubbmötet beslutade att till revisorer välja Hans Bredberg, omval 1 år och Rasmus Palmqvist, omval 1 år och 
till revisorssuppleanter Malin Danielsson omval 1 år och Nils Gunnar Karlsson, nyval 1 år. 

§ 15 
Val av valberedning 

Av mötet föreslogs Gun-Britt Klingberg, Lasse Johnsson och Britt Ullatti till valberedning. 



Klubbmötet beslutade att välja Gun-Britt Klingberg för en mandatperiod om 1 år, Lasse Johnsson för en 
mandatperiod om 1 år och Britt Ullatti för en mandatperiod om 2 år. Gun-Britt Klingberg skall vara 
sammankallande. 

§ 16 

Beslut om omedelbar justering av § § 13 – 15 

Mötet beslutade om omedelbar justering av §§ 13-15  

§ 17 

Ärenden som av klubbstyrelsen hänskjutits till klubbmötet eller motion som anmälts till 
klubbstyrelsen 

Förslag från styrelsen angående stadgeändring.  

Nils Gunnar Karlsson, som tillsammans med Annika Sahl-Kadar, på uppdrag av styrelsen, utarbetat förslaget till 
ändring av GRK:s stadgar, lämnade en redogörelse för sitt arbete. 
Flertal talare påpekade att utredningen gjorts på ett utmärkt sätt, men att den, med tanke på att endast 9 av 
20 sektioner har lämnat remissvar inte tillräckligt förankrats ute bland medlemmarna i sektionerna. 

Klubbmötet beslutade att bifalla förslaget men gav klubbstyrelsen i uppdrag att fortsatt handlägga ärendet då 
det ej biträddes av två tredjedels majoritet (61 röster av 113).  

Motioner 

Motion nummer 1, angående valphänvisningens regler, medlemskap 
 
Motionen inlämnad av Tina Angrell, Åsa Cederlund, Kerstin Eklund, Henric Fryckstrand, Eva och Filip Johnsson, 
Helena Jansson, Eva Jönsson, Gun-Britt Klingberg, Anette Strand, Lotta Lindeberg. 

Styrelsen föreslår klubbmötet att avslå motionen. 

Klubbmötet beslutade att avslå motionen 

  

Motion nummer 2 angående valphänvisningens regler, meritkrav 
 
Motionen inlämnad av Tina Angrell, Åsa Cederlund, Kerstin Eklund, Henric Fryckstrand, Eva och Filip Johnsson, 
Helena Jansson, Eva Jönsson, Gun-Britt Klingberg, Anette Strand, Lotta Lindeberg 

Styrelsen föreslår klubbmötet att avslå motionen. 

Klubbmötet beslutade att avslå motionen 

  

Motion nummer 3 angående valphänvisningens regler, HD 
 
Motionen inlämnad av Tina Angrell, Åsa Cederlund, Kerstin Eklund, Henric Fryckstrand, Eva och Filip Johnsson, 
Helena Jansson, Eva Jönsson, Gun-Britt Klingberg, Anette Strand, Lotta Lindeberg 

Styrelsen föreslår klubbmötet att avslå motionen. 

Klubbmötet beslutade att avslå motionen 

  

Motion nummer 4 angående valphänvisningens regler, AD 
 



Motionen inlämnad av Tina Angrell, Åsa Cederlund, Kerstin Eklund, Henric Fryckstrand, Eva och Filip Johnsson, 
Helena Jansson, Eva Jönsson, Gun-Britt Klingberg, Anette Strand, Lotta Lindeberg  

Styrelsen föreslår klubbmötet att avslå motionen. 

Klubbmötet beslutade att avslå motionen 

  

Motion nummer 5 angående valphänvisningens regler, HD/AD 
 
Motionen inlämnad av Tina Angrell, Åsa Cederlund, Kerstin Eklund, Henric Fryckstrand, Eva och Filip Johnsson, 
Helena Jansson, Eva Jönsson, Gun-Britt Klingberg, Anette Strand, Lotta Lindeberg 

Styrelsen föreslår klubbmötet att avslå motionen. 

Klubbmötet beslutade att bifalla motionen 

  

Motion nummer 6 angående valphänvisningens regler, RAS 
 
Motionen inlämnad av Anette Hellgren, Karin Eriksson, Ingegerd Eriksson, Helene Strömbom 

Styrelsen föreslår klubbmötet att avslå motionen. 

Klubbmötet beslutade att avslå motionen 

  

Motion nummer 7 angående regler för antal förmedlade kullar per år 
 
Motionen inlämnad av Karin Eriksson, Britt-Marie Langréus, Ingegerd Eriksson. 

Styrelsen föreslår klubbmötet att avslå motionen. 

Klubbmötet beslutade att bifalla motionen. 

  

Motion nummer 8 angående utdelande av certifikat i jaktklass 
 
Motionen inlämnad av Laura Lindgren, Margareta Wellander, Gunela Asp, Lennart Säwe, Solveig Eriksson, Hans 
Eriksson, Ulla Görl-Appelkvist, May Scherp Samuelsson, Anette Wennberg, Dan Wikström, Margot Wikström, 
Annika Kahl-Sadar, Kaj Kadar, Britta Hörfors Niklasson, Iris Sandström, Lisa Falck, Anna Barlind, Marita 
Sandström, Joakim Sandström, Monica Boman, Anders Boman, Maggis Wall, Ulla Segerlund, Ann-Charlotte 
Nilsson, Morgan Thorell, Pia Andersson, Anneli Svensson, Maria Edström, Christer Bäcklund, Ingela Stake, 
Christer Flodfält, Gungerd Eriksson, Erika Knobblock, Peter Holm, Lena Ingemarsdotter, Agneta Fondén, Anne-
Cathrine Ullefors, Terese Zetterman, Tommy Zetterman, Camilla Nöjd, Janne Törnblom, Maud Törnblom, Anette 
Ytterström, Ingvar Liljeholm, Lena Sjöholm, Barbro Nilsson, Sten Åkerlund, Lisbeth Larsson, Stina Nylund, 
Kerstin Hagland, Marie Kristiansson, Ulla Lindqvist, Maria Engström, Hans Eliasson, Mikael Eliasson, Inger 
Mellquist, Ami Emilsson, Ulla Mattsson, Kristina Mattsson, Nils Gunnar Karlsson, Carolina Myllävi, Karin H 
Pettersson, Ulf Nilsson, Eva Eriksson, Jan Eriksson. 

Styrelsen föreslår klubbmötet att avslå motionen. 

Klubbmötet beslutade att avslå motionen 

 

 



§ 18 

Övriga frågor 

Utdelande av vandringspriser och utmärkelser. 

Breeder’s Crown Lotta Carping 

Uppfödartrofén        Gunilla Wedeen, kennel Doubleuse 

Goldentrofé hane     SJCh SUCh DKUCh Respons Specialist-Ten, Morgan och Anette Thorell 

Goldentrofé tik        Doubleuse Seazally, Gunilla Wedeen (äg. enl uppgift är Tommy Lundin) 

Årets viltspårhund   Vassruggens Meglin Gjord, äg Hasse Bergkvist och  
                           Goldmasters Matisse, Sonia Pettersson 

GRKs ungdomsresestipendium  Vanja Börjesson 

Iron Coin                 Henric Fryckstrand, kennel Dewmist 

Stenbury Trophy      NORDV-00 SV-00 BDJSG-00 BERLINV-01 DKW-01 Tottelina Observer, äg. Kjell 
  Nielsen och Jennie Andersson, kennel Dream Max 

     § 19     

Mötets avslutande 

Den avgående ordföranden Ing-Marie Röstlund avtackades. Gunnar Petersson tackades för 
mötesordförandeskapet och den nyvalde ordföranden Sigvard Eriksson förklarade 2005 års klubbmöte 
avslutat.      

  

Gunnar Petersson                               Tomas Ellström 

Ordförande                                        Sekreterare 

  

Annika Hjälm                             Lennart Säwe                        Janne Törnblom 

Justerare                                  Justerare                                Justerare 

                                        (T.o.m. §17 motion nr 1)          (Fr.o.m. §17 motion nr 2)  
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